


Dear _____ and family,

Welcome to Room 102! My name is Mrs. Keenan and I will be your teacher. I hope you are as excited as I am for Kindergarten! I will be meeting with you and your parents during the week of September 5th, 6th, 7th, 8th, and 11th. Our meeting will last about $\frac{1}{2}$ an hour. We have so much to talk about and go over during the interviews. I am also sending you the school supply list for Room 102, so you can get everything you need before Kindergarten starts. Can't wait to meet you and your parents! The first day of Kindergarten will be Tuesday Sept. 12th.

*Please have your parents email me at rkeenan@philasd.org so we can set up your interview date and time.

Enjoy your summer!! 

Mrs. Keenan



SCHOOL SUPPLIES FOR ROOM 102

- A book bag (large enough to hold belongings)
- One folder
- One composition book
- A 24 (or larger) box of crayons
- Glue stick
- A bottle of liquid glue
- 1 box of tissues
- Lysol wipes
- Some type of box/container to hold supplies
- Liquid soap bottle

亲爱的_____及其家人，

欢迎来到 102 班！我的名字是 Keenan 女士，我将是你的老师。我希望你和我一样对幼稚班感到兴奋！我将在 9 月 5 日，6 日，7 日，8 日和 11 日的那一周与你及你的父母会面。我们的会议时间将持续约半小时。在会面中我们有很多话要谈和讨论。我还给你一份 102 班的学校用品清单，这样你可以在幼稚班开学之前，准备就绪。我迫不及待地想认识你及你的父母！幼稚班开学日将是 9 月 12 日（星期二）。

*请让你的父母通过 rkeenand@philasd.org 发送电子邮件给我，以便我们可以约定面试日期和时间。

祝你夏天愉快！

Keenan 女士

102 班的学校用品

- 书包（足够大，可容纳物品）
- 一个文件夹
- 一本作文本
- 一个 24（或更大）的蜡笔盒
- 胶棒
- 一瓶液体胶
- 1 盒纸巾
- 消毒湿巾
- 某些类型的盒子/容器来装上述物品
- 瓶装液体肥皂